
 
 
Školská rada při Gymnáziu a obchodní akademii Mariánské Lázně, p. o. 

 
Zápis ze schůze školské rady konané 25. září 2023 v 16:00 hodin 

  

Přítomni: Mgr. Dušan Drexler, Mgr. Petra Dostálová, Ing. Patricie Sedláčková Irlveková,  

Mgr. Miloslav Pelc, MUDr. Karel Šimek 

Hosté: Mgr. Klára Tesařová 

Omluven: Ing. Petr Třešňák 

 

Program:   

1. Schvalování řádů školy 

2. Schvalování výroční zprávy 

3. Maturitní a přijímací zkoušky 

4. Různé   

  

Usnesení: 

1. Školská rada schválila Školní rád a pravidla pro hodnocení žáků jednomyslně. 

 

2. Školská rada schválila Výroční zprávu za školní rok 2022/23 jednomyslně.  

 

3. Školská rada byla seznámena s výsledky maturitních zkoušek v minulém školním roce (úspěšnost 

žáků cca. 92,65 % vč. žáků OA), s počty přijatých žáků na tento školní rok (všechny obory po 1. kole 

PZ naplněny počtem 32 žáků).  

 

4. Různé: 

• Školská rada byla seznámena s plánovanými změnami ohledně přijímacího řízení 2024/25. 

• Školská rada byla seznámena se schválením projektu Konektivita do škol pro GOAML (7,5 mil. 

Kč) + s plánem na další projekt na „jazykové učebny“. 

• Školská rada byla seznámena s plány na rekonstrukci tělocvičny pomocí úvěru (podmínky 

nejisté). 

• Školská rada byla seznámena s projekty realizovanými na škole (DOFE, projekt pro mediky – 

5 žáků, podpora pro talentované žáky v projektu CTM – 2 žáci). 

• Školská rada diskutovala o rozvrzích žáků (TV v dopoledních hodinách, hlavní předměty 

odpoledne apod.). Vedení školy konstatovalo, že se rozvrhy připravují pečlivě s ohledem na 

žáky a na možnosti učitelů (hlavně těch, co mají částečné úvazky a externistů). 

 

 

 

Zapsal: 

Mgr. Dušan Drexler 

25. 09. 2023 


